



REFERAT
Styremøte 06 2019-2020
Henning IL

Styremøte nr. 06 2019-2020

Dato: 2019-12-05	Sted: Klubbhuset	Tid: Kl. 19:00-22:00	Tilstede:
Styret i HIL 2019-2020			
Leder: Lisa Salin Brøndbo lisa-brondbo@hotmail.com			X
Nestleder: Per Ole Austmo, epost: perole.austmo@gmail.com			X
Sekretær og barneidrettsansvarlig: Lise Storstad Aas epost: lise.storstad.aas@steinkjer.kommune.no			X
Styremedlem: Odd Reidar Austmo odd.austmo@veidekket.no			X
Styresmedlem: Jan Arild Holum jaholum@hotmail.com			X
Kasserer: Vegard Forbord, epost: vegard@forbord.org			
Leder Fotballgruppa: Sondre Rolandsen sondre.rolandsen@gmail.com			
Leder Trim/mosjon og friidrett: Ellen Schjei Wekre, epost: e-wekre@hotmail.com			X
Leder Skigruppa: Torgeir Wæge torgeirwaege95@hotmail.com			
1.vara Leif Johan Austmo			
2.vara Stina Musum			

Sakliste

1. Godkjenning av innkalling nr 6/ 2019-2020
2. Godkjenning av referat styremøte nr 5, 31. okt 2019
3. Anskaffelse av ny løypemaskin Skidrift. Kort info til de som ikke var på møtet 28. nov og brev til skidrift.
4. Endring lover for klubbene tilsluttet NIF.
5. Status gruppene og BA
6. Status økonomi
7. Søknad om støtte til garderober, fornyelse av leiekontrakt klubbhuset. Kort orientering
8. Fremtidig aktiviteter og markedsføring av disse. Hva ønsker medlemmene?
9. Eventuelt – Årsmøtedato, dato neste styremøte, valgkomité



REFERAT
Styremøte 06 2019-2020
Henning IL



Pkt.:	Sak:	Ansvar:
	Godkjenning av innkalling nr. 6. 2019 <i>Saksopplysning:</i> <i>Vedtak:</i> Innkalling godkjennes uten merknad	Lisa
	Godkjenning av referat styremøte nr 5, 31. okt 2019 <i>Saksopplysning:</i> kom et innspill, det er det gjort forandringer på. <i>Vedtak:</i> Referatet godkjennes med endringer.	Lisa
3.	Anskaffelse av ny løypemaskin <i>Saksopplysninger:</i> Kort info etter møte med Skidrift 28. nov. Sammendrag av HIL sine innspill sendes til skidrift. <i>Vedtak:</i> orienteringen tas til etterretning.	De som var på møtet
4	Endring av lover for klubber tilsluttet NIF <i>Saksopplysninger:</i> Det er vedtatt endringer som påvirker idrettslagenes vedtekter. Enkle endringer i lagets lover/vedtekter for å oppdatere endringene kan gjøres ved et styremøtevedtak. <i>Vedtak:</i> Styret i Henning IL vedtar å oppdatere lover i samsvar med lovnormen som ble vedtatt på idrettstinget 2019. Ansvarlig: Vegard Forbord. Frist: 31.12.19	Lisa Vegard
5	Nytt fra gruppene og BA <i>Saksopplysninger:</i> kort info fra gruppene. <i>Vedtak:</i> orienteringen tas til etterretning.	Gruppeledere
6	Status økonomi <i>Saksopplysninger:</i> <i>Vedtak:</i> saken utgår da kasserer ikke fikk til å møte.	Vegard
7	Søknad om støtte til garderobes, fornyelse av leiekontrakt klubbhuset <i>Saksopplysninger:</i> Befaring med Fuglesang Dahl fredag 29. nov. FD v/ Magne Ivar Austli utarbeider forslag til tegninger som vi kan bruke i videre søknadsprosess. Fakturerer medgått tid til tegning. Stina Musum har oversendt nødvendig dokumentasjon/planlegninger til Austli. Jobbes med fornyelse av leiekontrakt. <i>Vedtak:</i> orienteringen tas til etterretning.	Lisa



REFERAT
Styremøte 06 2019-2020
Henning IL

8	Fremtidig aktiviteter og markedsføring av disse. Hva ønsker medlemmene? <i>Saksopplysninger:</i> HIL er et attraktivt idrettslag med mange medlemmer og stor aktivitet. Det må vi fortsette med til neste år også. Det legges opp til en konstruktiv diskusjon der målet er konkrete mål for hvilke aktiviteter som skal prioriteres i 2020. I tillegg diskuterer vi en plan for markedsføring av aktivitetene på HP. Gruppestruktur på facebook, det er flere grupper med tilknytning til HIL, men ingen gruppe for Henning IL. <i>Vedtak:</i> Idrettslaget inviterer med seg Bolyst til idekveld hvor vi ser på hva bygda ønske av aktiviteter. Denne kvelden skal holdes i løpet av februar.	Alle Per Ole Austmo
10	Eventuelt Valgkomitèen er i rute, og har avholdt møte for å se på kabalen. Årsmøte er satt til 5.2 klokken 19.00. Onsdag 8.1 er frist for å legge ut innkalling. Status flerbrukshus – Per Ole har hatt en kort info. <i>Vedtak:</i> orienteringen tas til etterretning.	Lise

Neste møte er 9.1 klokken 18.30. Påmeldingsfrist 6.1. En foreløpig årsmelding skal være klar til møtet, og skal leveres inn 12.1. Hovedstyret fortsetter møtet etter evalueringsmøtet med undergruppene.